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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de financiering van
vrijwilligersorganisaties in het
gevangeniswezen. (Ingezonden 28 juli
2009)

1
Deelt u de mening dat de vele
duizenden vrijwilligers die zich met
(nazorg aan) gedetineerden bezig
houden bijzondere waardering
verdienen? Deelt u voorts de mening
dat de centrale kennis- en
coördinatiefunctie voor deze
vrijwilligers die BONJO (het Belangen
Overleg Niet Justitie Gebonden
Organisaties), Humanitas en Exodus
uitoefenen van grote waarde is voor
het gevangeniswezen?

2
Deelt u de mening dat de projecten
van BONJO een grote waarde
vertegenwoordigen voor de
aangesloten organisaties, vrijwilligers
en gedetineerden? Kunt u toelichten
waarom u toch besloten heeft de
jaarlijkse financiering voor BONJO af
te bouwen?

3
Bent u van plan het vrijvallende geld
rechtstreeks aan de aangesloten
organisaties te geven? Zo nee, hoe
gaat u dit geld aanwenden? Bent u
van mening dat het financieren van
de aangesloten organisaties
effectiever zal zijn dan financiering
van de koepelorganisatie BONJO?

Zo ja, waarom? Heeft u hierbij ook
rekening gehouden met de relatief
kleine bijdrage die deze organisaties
zouden ontvangen en de relatief
grote administratieve lasten die dit op
zou leveren?

4
Is het u bekend dat de ruim zeventig
organisaties die BONJO bundelt niet
zitten te wachten op versnippering
van de beschikbare middelen, maar
juist baat hebben bij de kennis die
BONJO biedt en de coördinerende
taak die deze club namens de
aangesloten organisaties heeft
richting gemeentebesturen,
woningbouwverenigingen en de
centrale overheid? Bent u bereid uw
besluit om BONJO af te bouwen te
herzien in het komende beleidskader
vrijwilligerswerk?

5
Is het u bekend dat BONJO op
verzoek van het ministerie de
collectieve ongevallen en
risicoaansprakelijkheidsverzekering
voor ruim 2000 vrijwilligers die zich
inzetten voor (ex-)gedetineerden
coördineert? Is het u voorts bekend
dat BONJO als gevolg van de
bezuiniging de premie niet langer kan
betalen en deze vrijwilligers dus
onverzekerd zijn? Deelt u de mening
dat dit onwenselijk is? Bent u bereid
zo snel mogelijk geld vrij te maken
voor de premie over het jaar 2009?

6
Herinnert u zich dat de verdeling van
het budget voor

vrijwilligersactiviteiten, de
zogenaamde «1%-regeling», per
1 januari 2005 niet langer door
Reclassering Nederland maar door
uw ministerie wordt gedaan? Kunt u
een overzicht geven van de besteding
van het vrijwilligersbudget sinds die
datum?

7
Wanneer zal de Kamer het nieuwe
beleidskader Vrijwilligers in het
gevangeniswezen ontvangen? Deelt u
de mening dat het wenselijk is het
beleidskader in concept te bespreken
met de betrokken organisaties en hen
de kans te geven hun ideeën,
aanbevelingen en wensen kenbaar te
maken? Zo ja, wanneer gaat u deze
organisaties betrekken bij het
opstellen van het beleidskader?

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
31 augustus 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Van
Velzen (SP) van uw Kamer aan de
Staatssecretaris van Justitie over de
financiering van
vrijwilligersorganisaties in het
gevangeniswezen (ingezonden 28 juli
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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